
Goedenavond leden van de commissie, 

Ik ben Harm Horstman en bewoner van het woonlint Maasdijk. Wij hebben onlangs 

een handhavingsverzoek ingediend in verband met geluidshinder, die wordt 

veroorzaakt door transportbedrijf Freight Line. Ik wil graag een toelichting geven 

op de ontstane situatie. 

Het is nu 4 jaar geleden dat de plannen van Honderdland Fase 2 voor het eerst aan 

ons werden gepresenteerd. Zoals veel andere omwonenden hebben we ons 

uitgebreid laten informeren en gebruik gemaakt van de mogelijkheid om vragen te 

stellen en opmerkingen te plaatsen. 

Omdat veel Maasdijkers op de hoogte zijn van de geluidsproblemen, die hebben 

gespeeld rondom Honderdland fase 1, werden er tijdens informatieavonden veel 

kritische kanttekeningen geplaatst met betrekking tot mogelijke geluidsoverlast 

veroorzaakt door verkeersgeluid en koelmotoren.  

Gemeente Westland en HOC hebben gehoor gegeven aan de kritiek die is geuit 

over het onderwerp geluid. Verschillende opties, zoals het opkopen van de huizen 

of het plaatsen van een geluidswal zijn overwogen, maar deze zouden te duur en 

niet doelmatig zijn. 

Tijdens een speciale informatieavond over geluid, op 6 maart 2017, werd ons de 

beoogde oplossing gepresenteerd. Honderdland Fase 2 moest een 

paraplubestemmingsplan voor geluid krijgen, volgens de methodiek voor 

geluidsgezoneerde industrieterreinen. 

De deskundige van Omgevingsdienst Haaglanden vertelde ons dat geluidszonering 

ervoor zorgt dat voor iedere kavel een maximale geluidslimiet wordt vastgesteld. 

Dit zou ons in de toekomst een aanvaardbare mate van geluidshinder moeten 

garanderen.  

Omwonenden hebben veel zienswijzen ingediend na de publicatie van dit 

paraplubestemmingsplan voor geluid. Via de beantwoording van vragen op de 

zienswijzen heeft ODH ons nog eens duidelijk gemaakt, dat de geluidszonering 

ervoor zal zorgen dat de geluidsniveaus in omliggende woningen altijd 

aanvaardbaar zullen zijn.  

Een belangrijk kenmerk van de methodiek van geluidszonering is dat de 

geluidslimieten per bedrijfskavel, voor het hele gebied vooraf worden vastgesteld. 

Dit zou er automatisch voor moeten zorgen dat bedrijven met een hogere 

geluidsemissie zich zullen gaan vestigen op de kavels die verder weg van woningen 

liggen.  



Deze theorie is beproefd en goed, maar dan moet er wel worden gehandeld 

volgens de principes van deze methodiek en dat is volgens ons niet gebeurd. 

Zo vragen wij ons af, hoe het heeft kunnen gebeuren dat er aan de kant van 

rijksweg A20 panden zijn gebouwd voor bedrijven die nauwelijks geluid produceren 

en dat er dicht in de buurt van het woonlint een enorm pand ten behoeve van een 

transportonderneming is gebouwd. 

Inmiddels weten we dat er veel vraagtekens te plaatsen zijn bij het akoestisch 

rapport, dat ten grondslag ligt aan de omgevingsvergunning van Freight Line. 

Zonder deskundig te zijn op het gebied van geluid, is uit het akoestisch rapport op 

te maken dat het bedrijf in nipt binnen de maximaal toelaatbare normen blijft. Om 

dit voor elkaar te krijgen is er uitgegaan van een bedrijfssituatie die NIET 

representatief kan zijn, voor een pand met deze omvang. Geparkeerde trailers met 

draaiende koelmotoren en andere activiteiten, die op het buitenterrein 

plaatsvinden, zijn niet als geluidsbron meegenomen in het rekenmodel.  

Wij voelen ons slachtoffer van een slecht functionerend vergunningensysteem. 

Ingenieurs en adviseurs die betrokken zijn geweest bij de ontwikkeling van het 

pand voor Freight Line, hebben de regels van het paraplubestemmingsplan voor 

geluid niet goed toegepast en beoordelaars van Gemeente Westland en ODH zijn 

hier niet scherp op geweest. Het lijkt erop dat de gebruikers van het pand zich niet 

bewust zijn van de geldende regels. 

Het gevolg is dat wij als omwonenden nu vooral veel last hebben van geparkeerde 

trailers met draaiende koelmotoren gedurende de avond en nacht en tijdens het 

weekend.  

We hebben onze klachten kenbaar gemaakt bij medewerkers en directie van 

Freight Line. Vorige week is er een brief gestuurd, die is ondertekend door alle 

buren. Maar tot nu toe verandert er helemaal niets en we wachten nog op een 

reactie van de directie. 

Er is inmiddels voldoende bewijsmateriaal waaruit blijkt dat het bedrijf de regels 

overtreedt. Wij rekenen erop dat de gemeente op korte termijn gaat handhaven. 

Ondanks de vele meldingen die zijn gedaan, is dat nog steeds niet gebeurd. Wij 

begrijpen niet waarom dit zo lang moet duren. 

 

Bedankt voor uw aandacht. 


